
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság
2007. augusztus 02-én 15:00 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről

Készült: az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 2007. augusztus 02-én 15:10 órai kezdettel a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal tanácstermében tartott nyílt üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira bizottsági elnök, Dzsupin Imréné, Dr. Pácziné Félix Anna, Fehér 
István, Nagy Ágnes Klaudia bizottsági tagok.

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző
Megjelentek: Juhász Sándor, Vad Mária, Szalai Gábor, Dr. Páczi Antal, Füzesi Péterné

Borbás Elvira elnök: A bizottság elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több mint fele jelen van.  Az Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottság elnöke a jegyzőkönyv vezetésére felkéri Czékus Józsefnét, a 
jegyzőkönyv hitelesítésére Dzsupin Imréné tagot.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a jegyzőkönyvvezető és jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyére tett javaslatot egyhangúan elfogadja. 

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

Napirend előtti felszólalás Fehér István részéről
1. Augusztus 20-i program megbeszélése

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a napirendi pontra tett javaslatot egyhangúan 
elfogadja.

Fehér István: Tisztelt Bizottság! Szeretnék egy javaslatot előterjeszteni a rendezvény szervezésével 
kapcsolatban. Azt az információt hallottam, hogy az előző képviselő-testületi ülésen egyes tagok 
nem tartják megbízhatónak a pénzkezelés feletti feladatok ellátására az Oktatási, Kulturális és Sport 
Bizottságot. Ezen feltételezés kapcsán javaslatom, hogy az augusztus 20-i ünnep szervezését és 
lebonyolítását adjuk át a munkánkban, megbízhatóságunkban kételkedő képviselő társunknak. 
Köszönöm.
Borbás Elvira: Kérem, hogy amennyiben vannak hozzászólások, kérem tegyék meg.
Az ülésen részt vevők megtették hozzászólásaikat. 

1. pont: Augusztus 20-i program megbeszélése
Borbás Elvira: 
A rendkívüli ülést a programváltozás miatt kellett összehívni. A problémák megoldásában kéri a 
tagok és jelenlévők segítségét. 

1. A rendezvény 2 naposra szűkül.
2. Büfé kérdése
3. Tombola 
4. Tűzijáték, padok, sátor, stb.
5. Bevétel-kiadás
6. Rendezvény biztosítása
7. Rendezvény bejelentése rendőrségen, egyéb helyeken

1. A tehetségkutató versenyre kevesen jelentkeztek, ezért elmarad, a szombati programokat 
javasolja áttenni, vasárnapra a karaokét és hétfőre a diszkót. 



Juhász Sándor: Javaslata szerint a diszkó szombaton kerüljön megrendezésre, mert később nem lesz 
rá érdeklődés.
Borbás Elvira: Kérdése, hogy ki rendezi meg a diszkót, szükséges 2 fő, aki felel a rendért és 
szükség esetén intézkedik, hajnalban összeszedi a szemetet a következő rendezvény előtt. Vállalja a 
bál rendezését és szervezését, de a diszkó megrendezésére jelentkezőket vár. 
Vad Mária: Vállal részt a diszkó megvalósításában, de nem egyedül, szükségesnek tart még 2-3 fő 
segítséget. 
Dr. Páczi Antal: Szerinte nem mindent az bizottságoknak kell felvállalni, csak a lehetőséget és 
helyet biztosítani, vállalkozókkal megrendeztetni. 
Borbás Elvira: Következő pont a büfé kérdése. Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a bizottság csak 
szóban állapodott meg a büfé üzemeltetéséről a vállalkozóval, melyet képviselőtársak szóvá tettek 
és ezért kéri a Polgármester úr segítségét vállalkozó beszervezésében. 
Juhász Sándor: Szívesen segít. Pádár Erikát nem támogatja, mert ő is képviselő, probléma lenne 
belőle. Szóba jöhet még a Bíró Miklós, a Rétes Csárda.
Vad Mária: Elmondja, hogy a Bíró Miklós felajánlotta a bevételét, de ezt megkérdőjelezték és 
visszahallotta, ezért nem fogja vállalni. 
Nagy Ágnes Klaudia: Véleménye, hogy mindegy, a bevételének mennyi részét adja oda, akkor is 
több, mint a helypénz, amit egyébként szedhetne az önkormányzat. 
Dr. Pácziné Félix Anna: Elmondja, hogy a büfések ilyen kitelepülése egyáltalán nem jár nagy 
haszonnal vagy nullszaldós. 
Szalai Gábor: Hozzáfűzi, hogy a Bíró Miklós évek óta vesz részt hasonló rendezvényeken és még 
panasz nem volt rá. 
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a testületi ülésen az hangzott el, hogy miért pont a Miki, miért nem 
kap más is lehetőséget, ezért kérték a Polgármester úr segítségét. A Falunapon nagyon pontos 
elszámolással szolgált Bíró Miklós. 
Dzsupin Imréné: Elmondja, hogy ő leült a Bíró Miklóssal elszámolni, tisztességes volt a 
lebonyolítás. Kéri a Polgármester urat, hogy következő képviselő-testületi ülésen mindenkit 
emlékeztessen, hogy mire esküdött fel, hogy ami elhangzik, az ne kerüljön ki az utcára rögtön. 
Szalai Gábor: Elmondja, hogy valóban bementek a Pikóba, beszéltek a Mikivel és azt mondták 
neki, hogy miért adná le a 100% hasznát, amikor ő dolgozik vele és ez nem zárt ülésen hangzott el. 
Fehér István: A haszon az az, hogy a bevételekből levonják a kiadásokat, ezt csökkentik az 
alkalmazottak bérével és járulékaival, a maradék hasznot ajánlotta fel. 
Juhász Sándor: Egyetért Gáborral, ha valaki dolgozik, ne csak azért dolgozzon, hogy elfáradjon.
Dr. Páczi Antal: Elmondása szerint arra emlékszik, hogy a képviselő-testületi ülésen az hangzott el, 
hogy miért pont a Miki és miért nem valaki más, hogyan lehet ellenőrizni és ilyenek. Tényleg az 
ülések nyíltak, bárki láthatná és hallhatná, ha személyesen hallaná nem biztos, hogy ugyanazt 
szűrné le, mint más elmondása alapján.
Szalai Gábor: Úgy állapodtunk meg, hogy a vállalkozók körforgásban vesznek részt a 
rendezvényeken. 
Borbás Elvira: Nem emlékszik, hogy korábban ez szóba került volna. A Bíró Miklós azért ajánlotta 
fel a megmaradó hasznát, mert elmondása szerint az önkormányzat sokat segített a 
sportegyesületnek és így tud segíteni. 
Dr. Pácziné Félix Anna: Ezt a rendezvényt nem csak a Miki, hanem sokan mások is szervezik, akik 
nem kérnek érte pénzt. 
Borbás Elvira: Továbbra is javasolja, hogy ha valaki tesz felajánlást az önkormányzat részére, akkor 
az legyen megköszönve és ne a hátsó szándékot keressék mögötte. 
Szalai Gábor: Ezt meg lehetett volna pályáztatni is. 
Juhász Sándor: Vállalja a büfé elrendezését. 
Borbás Elvira: Tombolatárgyak összegyűjtése, tombola árusítása, ki lesz a felelőse, legyen-e 
egyáltalán megrendezve. Két tombolahúzás lesz, a bál alatt és 20-án, melyet a Nyugdíjas Kör 
vállalt. 
Nagy Ágnes Klaudia: Az újság részéről vállalja, olyan feltétellel, hogy a bevétel felét az újság 
megtartja, a másik felét pedig az eddig gyűjtött játszótér-pénzhez tennék hozzá.



Juhász Sándor: Az újságot az önkormányzat támogatja, a rendezvény bevételére szükség van, hogy 
minden kiadást fedezni lehessen. 
Nagy Ágnes Klaudia: Ebben a kérdésben egyedül nem dönthet. Ők játékot ígértek a játszótérre, de 
úgy megoldhatónak tartja, hogy a pénzt harmadolják, 1/3 költségtérítésre, 1/3 játékra, 1/3 az újságé 
lenne.
Borbás Elvira: Ez az egész összeg nem akkora, hogy érdemes legyen ennyi felé osztani, ezért 
javasolja megszavazni, hogy a bevétel felét kapja meg az újság, másik felét a játékokra tegyék el, a 
20-i tombola bevételét pedig kapja meg a nyugdíjas klub. Szavazásra bocsátja, melyet egyhangúan 
elfogadtak. Negyedik pont a tűzijáték kérdése, lebonyolítása. Az erre szánt összeg 30.000.-Ft.
Juhász Sándor: Elmondja, hogyha ilyen szárazság lesz, akkor nem lehet megrendezni.
Fehér István: Jelzi, hogy előzőleg elvállalta, de most nem vállalja. Előző évben majdnem baleset 
történt, a felelősség azé, aki vállalja a lebonyolítást. 
Borbás Elvira: Javasolja, hogy a tűzijáték maradjon el. Szavazásra bocsátja. 3 igen és 2 tartózkodás 
mellett a tűzijáték elmarad. Következő kérdése a padok, sátor, ülőhelyek szállítása, biztosítása. Úgy 
gondolja, hogy ahol büfé van, ott a büfés biztosítja ezt. Elmondja, hogy 50.000.-Ft-ba kerül a sátor 
és padok bérlése.
Fehér István: Elmondja, hogy a Sportegyesület rendezvényén a büfés intézte.
Juhász Sándor: Javasolja, hogy amennyiben nincs kifogás a Bíró Miklós ellen, akkor beszél vele.
Nagy Ágnes Klaudia: Felajánlotta, ahogyan a kutyás találkozón segítettek a rakodásban, itt is 
fognak.
Borbás Elvira: Következő kérdése a rendrakás és szemétszedés vállalása. Megszavaztatja, hogy 
Füzesi Péterné szót kapjon.
Füzesi Péterné: Vállalja, hogy kiviszi a gyerekeket és a szemetet felszedik.
Juhász Sándor: Egy konténert biztosít az önkormányzat.
Borbás Elvira: Visszatér a rendezvény-biztosítás kérdésére, szükségesnek tartja a felelősök 
megnevezését, aki a bál és diszkó alatt intézkedik. A bálon ezt ő vállalja. A 19-i napot vállalja 
Dzsupin Imrénével. Amennyiben nincs jelentkező a diszkó lebonyolítására, javasolja, hogy a 
rendezvény legyen két napon és a diszkót tegyék át hétfőre.
Fehér István: Szerinte célszerűbb szombaton megrendezni.
Szalai Gábor: Javasolja, hogy a diszkót szervezze meg a sportegyesület.
Fehér István: Elmondja, hogy nem lesznek Monorierdőn, mert táborozni fognak.
Vad Mária: Vállalja a diszkó lebonyolítását, de nem egyedül. 
Dr. Pácziné Félix Anna: Javasolja, hogy keressék meg a képviselő-társakat segítségért.
Borbás Elvira: 20-án a fő szervező a Pácziné Félix Anna. Práczki Péter telefonált neki, hogy a 
focitalálkozó rendezését vállalja. 
Dzsupin Imréné: Felsorolja bevételeket és kiadásokat melléklet szerint. 
Fehér István: Hiányolja a Jogvédő Hivatalnak fizetendő díjat.
Borbás Elvira: Szükségesnek tartja valaki megbízását a belépőjegyek szedésére, a zenekar 
kifizetésére.
Vad Mária: Vállalja a karszalagok árusítását.
Nagy Ágnes Klaudia: Jelezte, hogy a kemping területére be tudnak jutni vendégek a karszalagok 
megvásárlása nélkül is. Vállalja a báli belépőjegyek szedését, a karszalagok megrendelését.
Borbás Elvira: Szükségesnek tartja megbeszélni, hogy a bevétel feletti kiadások hogyan kerülnek 
rendezésre. Az érmek és kupák ára kifizethető a büfés bevételéből. A lovaskocsikázás ingyenes. 
Vargáné Vass Éva: Kérdése, hogy az MC Hawer és a Teknő előadást szükséges-e ingyenesen 
biztosítani.
Borbás Elvira: Válasza igen, mert ennyi jár a lakosságnak. 
Vad Mária: Kérdése, hogy a meglévő keretből miért nem lehet kifizetni a felmerülő költségeket.
Borbás Elvira: Válasza, azért nem, mert nem biztos, hogy lesz annyi bevétel, melyből fedezni lehet 
a vendégművész költségét.
Vargáné Vass Éva: Összefoglalja, hogy körülbelül 200.000.-Ft kiadás fedezete nincs biztosítva.
Füzesi Péterné: Elmondja, hogy az érmek és kupák ára már kedvezményes ár.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a lovasversenyre a kupát Práczki Péter biztosítja, ezt a költséget ki 



lehet húzni. Bál és zenekar 100.000.-Ft-os költsége szintén kihúzható, mert lesz rá bevétel. 
Dr. Pácziné Félix Anna: Pogácsa és főzőverseny díjait ki lehet húzni, vállalja a beszerzését.
Vad Mária: Elmondja, hogy a 20-i huncutságokra jönnek óvodások is, nekik lehetne csokit adni.
Vargáné Vass Éva: Magára vállalja a csokoládé beszerzését.
Borbás Elvira: Dzsupinnéval vállalják a plakátköltségeket és a karszalagok költségét. 
Fehér István: Vállalja a tisztítószerek költségeit.
Vad Mária: Kérdése, hogy ki fog takarítani.
Borbás Elvira: Válasza, hogy erre is ki fog térni. Más kérdés a rendezvény biztosítása.
Vad Mária: Hozzáteszi, hogy a Nemzetőrséget és a Polgárőrséget is támogatja az önkormányzat, 
ezért vállalhatnák a biztosítást.
Vargáné Vass Éva: Elmondása szerint nem kell külön megállapodást kötni e szervezetekkel.
Juhász Sándor: Vállalja a rendezvénybiztosítás megbeszélését.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy be kell jelenteni a rendezvényt a mentőknél, tűzoltóságnál, 
rendőrségen és a jogvédő hivatalhoz.
Szalai Gábor: Kérdése, hogy lesz-e orvosi felügyelet.
Dr. Pácziné Félix Anna: A doktorúr nem lesz Monorierdőn, csak 20-án.
Juhász Sándor: Hozzáteszi, hogy van orvosi ügyelet.
Fehér István: Kérése, hogy írják össze, mennyi tisztítószerre, WC-papírra lesz szükség.
Vargáné Vass Éva: Tájékoztatása, a polgárőrséggel és nemzetőrséggel is úgy szól a megállapodás, a 
Monorierdőn megrendezésre kerülő rendezvények biztosítása.
Borbás Elvira: Megköszöni a tájékoztatást. Kérdése, hogy az önkormányzat alkalmazásában álló 
emberek segíthetnek-e a szemétszedésben.
Juhász Sándor: A rendezvény után 21-én igen, de ünnepnapokon nem. Amennyiben önként vállalják 
másik szabadnapért akkor igen, de kötelezni nem fogja rá őket.
Borbás Elvira: További kérdés a WC-k takarítása, a kemping gondnoka megcsinálja-e.
Dr. Pácziné Félix Anna: Szerinte külön pénzért meg lehet kérni rá.
Borbás Elvira: Kéri, hogy a bizottság tagjai legyenek jelen a rendezvényen. 
Dr. Pácziné Félix Anna: Elmondta, hogy a villanyvezeték biztosítást Szalai Gábor vállalta, a többi 
képviselő-társ nem vállalt részt.
Szalai Gábor: Véleménye szerint hagyni kellett volna, hogy a különböző egyesületek rendezzék, így 
bevételhez juthatnak és nem ezt a kis pénzt kellene osztogatni.
Dr. Pácziné Félix Anna: Elmondja, hogy a nyugdíjasklub rendezvényére érkezik egy egyszemélyes 
zenekar. 
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a Csárdafesztivál is elmarad. A Jujutsu bemutató 14 órakor lesz 
megtartva. A plakátra kerüljön fel a belépőjegyek ára. Vállalja a művészek elirányítását, a faházak 
kulcsainak őrzését.
Vad Mária: Kérdése, hogy ki ígérte a kenyeret. 
Borbás Elvira: Felvetése, hogy a többi képviselőt meg kell kérdezni, hozzájárulnak-e a 
rendezvényhez valamilyen formában.

Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 17 óra 27 perckor 
bezárja.

K.m.f.

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
     elnök    jkv. hitelesítő

Czékus Józsefné
      jkv. vezető 


